
 

Møtereferat – Styremøte lokalutvalgsområde 2 
 

Dato Sted Til stede Forfall Referent 

10.02.20 

Kl. 18.00 

Rådhuset på 

Finnsnes 

Kay-Erling 

Ludvigsen 

Rebekka Louise 

Dekkerhus  

Leif Frydenlund 

Silje Olsen 

Liv Therese Larsen 

 

Håvard Mikalsen DagR 

 

 

 

 

 

 

 

 

1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Følgende ble bestemt: 

 

Under gjennomgang av sakslisten føyde vi til valg av vara 

ungdomsrepresentant som eget punkt.  

 

 

132 kV kraftlinje Finnfjordbotn – Silsand - Høringsuttalelse  

 
Det ble lagt fram følgende forslag til vedtak: 

 

Lokalutvalg 2, Finnsnes viser til tidligere innsendte høringssvar 

fra Kvittinden Utmarkslag SA og grunneierne i gårdsnummer 

46/34/37. Vi ønsker å legge spesielt vekt på dette; 
 

Boligbygging 

Grunneierne i gårds nr 46 / 34 og naboeiendom har under 

planlegging utbygging av to boligfelt med 120 boliger under i 

tilknytning til den planlagte kraftlinjetraséen. Og flere boligfelt 

vil komme til etter hvert. Området mellom Sandvika og Kleiva 

egner seg svært godt for boligbygging (gunstig topografi, 

sørvendt beliggenhet, gode sol- og lysforhold, nærhet til byen). 

Dette er det suverent beste område for boligutvikling i Finnsnes’ 

nærhet. 

 

Det bor i dag ca. 2 000 personer på nevnte strekning. De 

planlagte boligfeltene vil øke befolkningen med ytterligere ca. 

500 personer, og på sikt opp mot 1 500 personer. 

 

Boligbyggingen vil med andre ord bre seg stadig lenger oppover 

i liene, og komme i konflikt med høyspenttraséen.   

Senja kommune må i sin areal- og samfunnsplanlegging ha et 

tidsperspektiv på minst 30 år hva gjelder utvikling og vekst for 

byen Finnsnes. Her er boligbygging og tilbud om tomter i 

attraktive boligfelt, nærmest mulig byen, av avgjørende 

Oppfølging 

Ansvar/frist 
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betydning. 

 

Reiselivsutbygging 

En stor reiselivsutbygging er under utvikling i området 

sør/sørvest for fjellet Kvittinden.  Grunneierne i Kvittinden 

Utmarkslag SA og Kvittinden Holding AS står sammen bak 

utbyggingen. På sikt vil det bli lagt ut tomter for 

fritidsbebyggelse fra tregrensen og nedover liene mot Kleiva og 

Skogen. Det vil også bli anlagt løyper for turlangrenn, alpin 

skisport, terrengsykling og aking, samt skitrekk / skiheiser og 

stier.  

 

En høyspentlinje som luftspenn vil komme i konflikt med 

overnevnte aktiviteter, og lar seg ikke forene. En kraftlinje vil 

bli oppfattet som visuell forsøpling og et alvorlig, skjemmende 

og helt unødvendig naturinngrep. 

 

På bakgrunn av dette anbefaler Lokalutvalg 2, Finnsnes at 

kraftlinjen blir lagt som sjøkabel i strekningen Finnfjord-

Silsand. Alternativt anbefaler vi at kraftlinjen legges som 

jordkabel i den omsøkte traseén. 

I tillegg anbefaler vi på det sterkeste at konsekvensutredning 

med alternativ blir fremlagt Senja Kommune etter 

høringsuttalelsene har blitt behandlet, og saken er ferdig utredet. 

Dette for å sikre en god demokratisk behandling av saken. 

 

 

Forslaget enstemmig vedtatt. Styreleder formidler lokalutvalgets 

vedtak til seniorrådgiver Anette Ødegård i NVE avtalt i e-post 

14. januar  

 

 

Næringsutvikling 

Kort innledning fra Dag, men dette er et område vi kommer 

tilbake til på neste møte. Håvard er det som har best oversikt 

over muligheter og utfordringer når det gjelder næringsutvikling 

i området. Vi kommer derfor tilbake til dette med en skisse til 

neste møte. 

 

 

Sak innmeldt av Rebekka og Andrine 

 

Saksfremlegg hopp i havet 

 

Bakgrunn 

Vi har lyst til at det skal bli laget en bade brygge med stupebrett 

nært sentrum. Samarbeid med for eksempel bygg og anlegg på 

Bardufoss videregående er også en ide vi har tenkt på. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kay-Erling. 

Frist: 12.02 

 

 

 

 

 

Håvard/Dag 
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Vurdering 

Finnsnes mangler en plass ungdommer kan møtes og ha det gøy. 

Bryggen blir bare tilgjengelig på sommeren men vi vet at det er 

noe ungdommen vil ha. Hurtigbåt bryggen blir ofte brukt som 

stupebrett og mange ungdommer bader der på sommeren. Det 

kan føre til at noen kan bli skadet når båter kommer og skal 

legge til kai. Derfor trenger vi en badebrygge med stupebrett 

som er meg for bading og hopping. 

  

Innstilling/forslag til vedtak 

Styret går inn for å videreutvikle prosjektet. 

 

Konklusjon 

Styret konkluderte etter en god drøfting i utvalget med å gå inn 

for videreutvikling av prosjektet. Rebekka tar saken til elevrådet 

for å utfordre ungdommene selv til å kommentere innspillet. 

Rebekka og Andrine lager til neste møte en konkretisering av 

planene. Styret vil med bakgrunn i dette invitere næringslivet i 

området til et informasjonsmøte.  

 

 

Valg 

Som vara til ungdomsrepresentant var foreslått Andrine 

Hillestad. Enstemmig vedtatt 

 

 

Div. administrativt 

Administrativt sliter vi med å få avklaring på basale 

administrative spørsmål. Dette er tatt opp tjenestevei også med 

purringer på svar som uteblir. Dag følger opp og melder tilbake 

så snart avklaringer har funnet sted 

 

 

 

Neste møte etter nærmere avtale.  

Det ble framsatt ønske om at det på dette møte utarbeides 

forslag til økonomiplan, herunder hvordan tilskuddet er tenkt 

benyttet 

 

 

Møtet slutt kl. 19.15 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Andrine/Rebekka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ansvar: Dag 

 

   

 

 


